

Title (en)

Slide for drawers and the like.

Title (de)

Ausziehführung für Schubkästen oder dgl.

Title (fr)

Glissières pour tiroirs ou similaires.

Publication

**EP 0406703 A1 19910109 (DE)**

Application

**EP 90112362 A 19900628**

Priority

- DE 3922252 A 19890706
- DE 3923776 A 19890718

Abstract (en)

The invention relates to a slide for drawers or the like having at least one pair of rails, arranged on one of opposite side surfaces in each case, and consisting of a unit rail and a drawer rail, a running roller being arranged in each case at one end of the unit rail or the drawer rail, which running roller rolls off along horizontal webs arranged in each case on the opposite rail. In previously known slides of this type, four different types of rails are required. To simplify and reduce the costs of manufacture and storage of the individual rails of the slide and to facilitate assembly of the slide, the slide of the generic type is further developed in such a way that both the unit rail and the drawer rail consist of rails (1) which are symmetrical in mirror image relative to their central transverse axis (2) and thus identical, running rollers (4, 5) being arranged at both ends. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Ausziehführung für Schubkästen oder dgl. mit mindestens einem an jeweils einer von gegenüberliegenden Seitenflächen angeordneten Schienenpaar, bestehend aus einer Korpussschiene und einer Schubkastenschiene, wobei jeweils an einem Ende der Korpussschiene bzw. der Schubkastenschiene eine Laufrolle angeordnet ist, die entlang von jeweils an der gegenüberliegenden Schiene angeordneten Horizontalstegen abrollt. Bei bereits bekannten Ausziehführungen in dieser Art werden vier verschiedene Schienentypen benötigt. Zur Vereinfachung und Kostensenkung der Herstellung und der Lagerung der einzelnen Schienen der Ausziehführung bzw. zur Erleichterung der Montage der Ausziehführung wird die gattungsgemäße Ausziehführung derart weitergebildet, daß sowohl die Korpussschiene wie auch die Schubkastenschiene aus zu ihrer mittleren Querachse (2) spiegelsymmetrischen und dadurch identischen Schienen (1) bestehen, wobei an beiden Enden Laufrollen (4, 5) angeordnet sind.

IPC 1-7

**A47B 88/14**

IPC 8 full level

**A47B 88/14** (2006.01); **A47B 88/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47B 88/487** (2016.12 - EP US); **A47B 2210/0043** (2013.01 - EP US); **A47B 2210/0059** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

[A] DE 2735248 A1 19790208 - GRASS ALFRED METALLWAREN

Cited by

CN1321604C; EP2505926A1; EP1256290A1; EP1459652A2; US6848761B2

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0406703 A1 19910109**; **EP 0406703 B1 19921028**; DE 3923776 A1 19910110; DE 3923776 C2 19911031; DE 59000404 D1 19921203; ES 2036077 T3 19930501; JP H03118004 A 19910520; JP H0523764 B2 19930405; US 5076712 A 19911231

DOCDB simple family (application)

**EP 90112362 A 19900628**; DE 3923776 A 19890718; DE 59000404 T 19900628; ES 90112362 T 19900628; JP 17849290 A 19900705; US 54387590 A 19900626